

**KENYATAAN SEBUT HARGA**

NO. SEBUT HARGA : PKDSPU/SH(K) 05/2024
TARIKH IKLAN : 18 MAC 2024 (ISNIN)
KATEGORI PENGKHUSUSAN : G1 (B04, CE21)

Tawaran adalah dipelawa kepada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia dan Pusat Khidmat Kontraktor, Bertaraf Bumiputera, Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM), Sijil CIDB dalam kelas dan jenis pendaftaran yang berkaitan dan yang masih dibenarkan membuat tawaran dan tidak disenaraihitamkan buat masa ini bagi kerja berikut :

BIL	TAJUK PROJEK	KELAS & SUB KATEGORI	TEMPAT & TARIKH DOKUMEN	TARIKH & TEMPAT LAWATAN TAPAK/TAKLIMAT
1.	KERJA-KERJA NAIK TARAF TANDAS KLINIK DAN MEMBAIKI BUMBUNG SERTA LAIN-LAIN KERJA YANG BERKAITAN DI KLINIK KESIHATAN SUNGAI DUA, DAERAH SEBERANG PERAI UTARA, NEGERI PULAU PINANG	KELAS : G1 PENGKHUSUSAN : (B04, CE 21) KONTRAKTOR YANG BERDAFTAR DI DAERAH SEBERANG PERAI UTARA SAHAJA	SEBUT HARGA BOLEH DIPEROLEHI : SEMASA LAWATAN TAPAK & DI UNIT PENTADBIRAN, PEJABAT KESIHATAN DAERAH SEBERANG PERAI UTARA, ARAS 1, WISMA PERSEKUTUAN SEBERANG PERAI UTARA, 13200 KEPALA BATAS, P. PINANG MULAI 25 MAC 2024 (ISNIN) HINGGA 01 APRIL (ISNIN)	25 MAC 2024 (ISNIN) 9.00 PAGI KLINIK KESIHATAN SUNGAI DUA, DAERAH SEBERANG PERAI UTARA

- Dokumen Sebutharga hanya akan dikeluarkan kepada kontraktor yang sah sahaja. Untuk maksud ini kontraktor hendaklah membawa **Sijil Asal Perakuan Pendaftaran Kontraktor, Sijil Perolehan Kerja Kerajaan, Sijil CIDB, Sijil Kewangan (Sijil Akuan Pendaftaran Syarikat) serta Sijil Taraf Bumiputera dan satu salinan** bagi setiap sijil tersebut semasa mengambil dokumen sebutharga.
- Kehadiran ke **Taklimat dan Lawatan Tapak** adalah **DIWAJIBKAN**. Dokumen sebut harga hanya akan dikeluarkan kepada kontraktor yang menghadiri Taklimat dan Lawatan Tapak tersebut sahaja.
- Sebutharga ini akan **ditutup** pada **01 April 2024 (Isnin) jam 12.00 tengahari**. Dokumen Sebutharga yang telah lengkap hendaklah dimasukkan ke dalam sampul berlakri serta ditulis dengan tajuk sebutharga di atas dan hendaklah dimasukkan ke dalam peti sebutharga yang dikhaskan di tempat seperti di atas sebelum waktu yang ditetapkan.
- Penyebutharga hendaklah menanggung sendiri segala perbelanjaan yang berkaitan dengan urusan sebut harga ini.
- Sebarang pertanyaan berkaitan sebut harga ini boleh menghubungi En. Helmi Bin Hamid @ Pn. Rafidah Binti Mansor di talian 04-5755533.

“MALAYSIA MADANI”
“BERKHIDMAT UNTUK NEGARA”

Saya yang menjalankan amanah,

(DR. IZANI UZAIR BIN ZUBAIR)
MPM : 46672, NSR : 137200
Pakar Perubatan Kesihatan Awam
Pegawai Kesihatan Daerah
Pejabat Kesihatan Daerah Seberang Perai Utara
Pulau Pinang

DR. IZANI UZAIR BIN ZUBAIR
MPM: 46672, NSR: 137200
Pakar Perubatan Kesihatan Awam
Pegawai Kesihatan Daerah
Pejabat Kesihatan Daerah
Seberang Perai Utara